
 

Participatieverslag ‘Opvanglocatie asielzoekers Brieltjenspolder’ 
Woensdag 6 maart 2024 

 

Wie zijn er uitgenodigd? 
Alle direct belanghebbenden bij dit project zijn uitgenodigd. Dit zijn de ondernemers en pandeigenaren 

van de Brieltjenspolder, bewoners van de Esdoornlaan tussen de De Moken en de Steelhovensedijk en 

bewoners van een enkel adres aan de Steelhovensedijk. 

Hoe zijn de direct belanghebbende uitgenodigd? 
In de brief van 20 februari stond een eerste aankondiging van de avond op 6 maart. Vervolgens hebben 

alle direct belanghebbenden op 28 februari een uitnodiging ontvangen. Hierin werd aangegeven dat 

aanmelding vooraf noodzakelijk was. 

Op welke wijze is geparticipeerd? 
De 25 aanwezigen zijn in gesprek gegaan met experts van de gemeente op diverse thema’s. Deze 

thema’s zijn bepaald op de basis van de gestelde vragen tijdens het vragenuur op 22 februari. De 

behandelde thema’s waren organisatie & communicatie, verkeersveiligheid & ruimtelijke ordening |  

vergunningstraject en openbare orde | veiligheid.  

In drie groepen werden de thema’s aan tafel besproken. De aandachtspunten werden aangedragen door 

de belanghebbenden en experts. Er werden vragen gesteld en antwoorden gegeven en er werd samen 

nagedacht over mogelijke oplossingen voor de aandachtspunten. Als bijlage bij dit verslag zit een 

uitgebreide uitwerking van de gesprekken.  

Wat is het vervolg? 
Het verslag wordt samen met de uitwerking van de gesprekken voorgelegd aan de aanwezigen. Zij 

kunnen hier binnen een week op reageren. Daarna ontvangen alle direct betrokkenen het verslag en de 

uitwerking van de gesprekken. De gemeente bekijkt de oplossingen en gaat, daar waar het kan, ermee 

aan de slag. 

In de uitwerking van de gesprekken is alles per thema genoteerd. Mogelijk dat in gesprekken andere 

thema’s aan bod kwamen. Die informatie is terug te vinden bij het thema waar het eigenlijk toe 

behoort. 

 

 

 

 

 

 

 



 
Uitwerking thema Organisatie & Communicatie 
Het gesprek op het gebied van organisatie en communicatie werd gevoerd met communicatieadviseurs 

van de gemeente, een medewerker van het Rode Kruis en een locatiemanager van een asielopvang van 

vergelijkbare orde.  

Organisatie 

Locatie bedrijventerrein in combinatie met kinderen 

De aanwezige direct belanghebbenden spreken de zorgen uit over de ligging van de opvang. Er wordt 
aangegeven dat er geen menselijke leefomgeving wordt gecreëerd. De opvang is een betonnen gebouw, 
waarbij er weinig voorzieningen zijn in de directe omgeving. Voornamelijk voor de kinderen vinden de 
aanwezigen het een onmenselijke locatie. Daarbij kunnen omliggende bedrijven overlast ervaren van 
spelende kinderen op de aangewezen buitenruimte of elders op het bedrijventerrein. De aanwezigen 
geven aan de buitenruimte, die wordt gerealiseerd achter de opvang, te klein en niet ‘comfortabel’ is. 
Daarnaast is de ruimte omringt met hoge gebouwen. De warmte kan in de zomer niet weg wat zorgt 
voor een broeikas. De zorgen zijn dat de bewoners hierdoor gaan zwerven over straat.  
 
De ervaring van het Rode Kruis leert dat op elke opvangplek er zaken ontbreken, die wel nodig zijn. Voor 
kinderen zijn er nu op voorhand geen voorzieningen. Het Rode Kruis heeft veel ervaring met het 
opzetten van opvanglocaties op niet-gangbare plekken. Het is altijd zoeken naar oplossingen op maat.  
Kinderen moeten naar school en ook daar worden altijd oplossingen voor gevonden. Hierbij kan gedacht 
worden aan fietsen, een busje en dergelijke.   
  
Koken en inkoop  
Het Rode Kruis gaat de locatie beheren en dan is het gebruikelijk dat de bewoners zelf koken. Inkoop 
doet Rode Kruis, als het enigszins kan bij lokale ondernemers. In principe koken enkele mensen 
beurtelings voor de hele groep.  
   

Beheer gebouw  

Er is dagelijks een team van 4-8 personen aanwezig op de locatie voor locatiebeheer en beveiliging. Ook 
zij er op wisselende momenten medewerkers van het COA en de IND aanwezig. Daarnaast bezoeken op 
verzoek een arts en medewerkers van vluchtelingenwerk de locatie.  
Ook leert de ervaring dat vrijwilligers uit het dorp komen helpen met allerlei zaken. 
  

Dagbesteding 

Tot een half jaar na registratie in Nederland mag een asielzoeker alleen vrijwilligerswerk doen. Na een 
half jaar kan hij of zij een BSN nummer krijgen als een werkgever dat voor hem aanvraagt, dit moet via 
een tewerkstellingsvergunning bij het UWV. Als dit BSN-nummer is verstrekt mag de bewoner van de 
opvang werken.   
De bewoners zijn verder ‘gewoon’ bezig met hun levens. Kinderen moeten naar school en ouders gaan 
vanzelf mee in dat ritme.   
  

Samenstelling bewonersgroep  

Aanwezigen geven aan dat er geen duidelijkheid gegeven wordt over de volledige samenstelling van de 
bewoners. Angst is dat er verder alleenstaande mannen komen.  
De gemeente geeft aan dat de samenstelling van de groep erg belangrijk is. Een goede balans zorgt 
ervoor dat de risico’s op incidenten verminderen. Daarnaast heeft de gemeente eerder aangegeven dat 



 
er wordt ingezet op gezinnen. Hier worden de ruimtes ook op ingericht. Een aantal aanwezigen geven 
tevens aan dat een mix erg belangrijk is.  
De groep die tijdelijk in het gemeentehuis werd opgevangen, komt terug vanuit Dongen. Die groep 
bestaat uit verschillende gezinnen en enkele alleenstaande mannen.   
 
Er werd gevraagd of de samenstelling snel wisselt. De gemeente geeft aan dat de procedure voor 
asielaanvraag doorlopen dient te worden. Door de verhoogde wachttijden kan dit ongeveer 1,5 jaar 
duren. De samenstelling wordt daarin niet in totaliteit veranderd, maar is persoonsafhankelijk.  
Als er een gezin uit de procedure gaat, om welke reden dan ook, komt er vanuit het COA, een ander 
gezin voor in de plaats, zodat er een evenwichtige samenstelling blijft.   
 

Communicatie 

Informatievoorziening 

De aanwezigen willen graag op de hoogte worden gehouden via brieven, mail en nieuwsbrief. Er wordt 
wederom opgeroepen om te abonneren op de nieuwsbrief. Hier geven enkele aanwezigen gehoor aan.  
Een enkeling wil nadenken over deelname in een klankbordgroep, ondanks drukke agenda’s.    
 
Ondernemers geven aan teleurgesteld te zijn dat in het hele participatietraject wat hieraan vooraf is 
gegaan, ze nooit direct als doelgroep benaderd zijn. Verschillende ondernemers geven aan dat, nu ze 
wel betrokken zijn, ze het op prijs stellen hoe het gaat. Op het vragenuurtje van 22 februari op locatie 
kreeg men namelijk ook heldere informatie.   
  

Communicatie rondom vergunning  

Gevraagd wordt om de aanwezigen goed te informeren over het vervolgtraject en de vergunning. 
Toegezegd wordt dat er actief gecommuniceerd wordt. Alle aanwezige direct belanghebbenden 
ontvangen een mail als de procedure in werking treedt. Ook is er in de nieuwsbrief aandacht voor het 
traject met de vergunning. 
 
 

   

Uitwerking thema Verkeersveiligheid & Ruimtelijke ordening |vergunningstraject 
Het gesprek binnen deze thema’s werd gevoerd met medewerkers van het cluster ruimtelijke 
ontwikkelingen en een beleidsmedewerker verkeer.  
   

Verkeersveiligheid 
Verkeersveiligheid is een heel groot probleem volgens de aanwezige belanghebbenden. Op de 
Brieltjenspolder rijdt zwaar vrachtverkeer. Die moeten daar ook laden en lossen. De Brieltjenspolder is 
niet ingericht voor voetgangers. Ook de aanwezigheid van kinderen baart de aanwezige 
belanghebbenden zorgen. Vrachtwagenchauffeurs verwachten geen kinderen op een bedrijventerrein. 
Zeker in de winter als het donkerder is, kunnen kinderen hier zo de weg op schieten zonder dat ze 
opgemerkt worden. Aanwezige belanghebbenden geven aan dat er in de Brieltjenspolder geen stoep is.  
 

Aandachtspunten verkeersveiligheid 

- Concreet wordt genoemd de route van nummer 18 naar het vrij liggende fietspad, hier is geen 
voetpad en de weg is aan de smalle kant als er vrachtwagens moeten passeren. De weg is 



 
gevaarlijk en er worden geen mogelijkheden gezien om dat te verbeteren. Het wegprofiel is daar 
te smal voor.   

- De kruising Brieltjenspolder-Esdoornlaan is gevaarlijk door de versmalling en het eindigen van 
het fietspad. Hier komen de fietsers de rijbaan op en de grond in de bocht is verzakt. De 
suggestie wordt gedaan om het vrij liggende fietspad door te trekken zodat de versmalling 
verdwijnt.  

- De Esdoornlaan richting Blockmekerstraat is erg smal en slecht, met name ook de bermen. Er is 
geen stoep voor voetgangers. Het zicht op de aansluiting Blockmekerstraat is slecht en daardoor 
gevaarlijk. Hier staat al een spiegel, maar dit heeft volgens de aanwezige belanghebbenden te 
weinig effect.  

- Ook de T-splitsing bij de zeilmakerij is gevaarlijk. Hier wordt met name het ontbreken van een 
oversteek richting het fietspad aangegeven.  

- Vanuit de aanwezige bewoners komt de oproep om de openbare verlichting te verbeten. De 
lichtmasten staan nu erg ver uit elkaar. Het is daardoor ’s avonds erg donker. Zeker in de winter is 
de combinatie van voetgangers en vrachtwagens hierdoor nog gevaarlijker.  

- Op twee plekken is er een verbinding tussen de Brieltjenspolder en de A59. Mensen kunnen zo 
de snelweg oplopen. De suggestie wordt gedaan om die verbindingen af te sluiten met een hek. 
Hierbij moet wel rekening gehouden worden met de waterkanten die worden onderhouden 
door het Waterschap, die moeten hierbij kunnen. Gevraagd wordt of de asielzoekers ook naar 
McDonalds lopen. Als dat zo is, moeten daar misschien ook veiligheidsmaatregelen genomen 
worden. 

- Verder wordt gevraagd of het mogelijk is om langs Leeman een voetpad aan te leggen. Ook de 
suggestie om gebruik te maken van de grond van Leeman komt ter sprake. 

- De Brieltjenspolder wordt nu gebruikt voor proefritten met motoren, autorijlessen en 
wielrennen. Dit kan gevaarlijke situaties opleveren, hier moet ook rekening mee gehouden 
worden. 

- Gevraagd wordt of er ook snelheidsbeperkende maatregelen komen. Van 50 naar 30 km/uur. 
Toegelicht wordt dat daar een verkeersbesluit voor nodig is en dat je dan ook maatregelen 
(obstakels) moet nemen. Die zijn juist weer lastig voor de gebruikers/eigenaren/ondernemers op 
de Brieltjenspolder. 

 

Afsluiting Esdoornlaan 

Hoe het staat met het plan om de Esdoornlaan af te sluiten? Medewerkers lichten toe dat dit pas is 
besproken in de hoorcommissie en dat het afwachten is op de beslissing op bezwaar. Er is dus nog geen 
definitief besluit over genomen. Aanwezigen geven aan dat het afsluiten van de Esdoornlaan richting 
Haasdijk ervoor zorgt dat de Esdoornlaan richting de Blockmekerstraat behoorlijk drukker gaat worden 
door verschillende voertuigen die op de Brieltjenspolder moeten zijn. Bewoners van de Esdoornlaan 
geven aan dat er te hard gereden wordt in de Esdoornlaan (gedeelte richting de Haasdijk).  
 

Inrichting 

Aanwezigen geven aan dat ze de veiligheid binnen het pand vertrouwen. Ook begrijpen ze dat de 
gemeente samen met het Rode Kruis en Balans Security hier goed op toeziet. De zorgen liggen buiten de 
opvanglocatie. Buiten de betrokken belanghebbenden komen er veel bestuurders met Oost-Europese 
afkomst. Aanwezigen geven aan dat zij niet verantwoordelijk zijn voor deze vrachtwagenbestuurders, 
maar een ongeluk niet willen hebben voor de deur. Zeker als er kinderen komen te wonen dan moet 
daar een ander oplossing voor komen, volgens de aanwezigen. 



 
Op vragen van aanwezige belanghebbenden wordt verteld dat de vrachtwagenparkeerplaats en de 
normale parkeerplaatsen gewoon blijven bestaan. Daar verandert niks aan. 
 

Overige aandachtspunten  

- Risico dat ze naar het tankstation gaan voor boodschappen ipv naar het dorp ivm snelle 
boodschap en langs de weg gaan lopen  

- Slechte verlichting op het industrieterrein.   
- Parkeren issue voor de deur   

   

Ruimtelijke Ordening | vergunningstraject 

Bestaan bedrijventerrein 

Naar aanleiding van vragen wordt door de gemeente toegelicht dat de Brieltjenspolder een 
bedrijventerrein is en blijft. Het wordt geen woongebied. De mogelijkheid wordt onderzocht om het 
bedrijventerrein, op termijn, verder uit te breiden. De huisvesting van asielzoekers is tijdelijk. Dit heeft 
geen gevolgen voor de vergunningen en gebruiksrechten van de bedrijven. Zij worden niet aangetast in 
hun bedrijfsvoering. De aanwezigen maken bezwaar tegen het feit dat de gemeente spreekt over 
‘tijdelijke’ huisvesting. Het gaat om een periode van 6/7 jaar. Dat kun je volgens de 
gebruikers/eigenaren/ondernemers toch écht niet tijdelijk noemen. De gemeente legt uit dit te 
begrijpen, maar dat het in de vergunning wel zo moet worden opgeschreven in verband met de 
tijdelijkheid.  
 

Vergunningaanvraag tijdelijk afwijken bestemmingsplan 

Naar aanleiding van vragen wordt uitgelegd dat de gemeente net als iedere inwoner of ondernemer een 
vergunning moet aanvragen, in dit geval om tijdelijk af te wijken van het bestemmingsplan. Die is er nog 
niet. Om die vergunning te kunnen afgeven moet een ruimtelijke onderbouwing worden opgesteld. In 
die onderbouwing wordt aandacht besteed aan zaken als geluid, verkeersveiligheid en bedrijven- en 
milieuzonering. Op dit moment is de gemeente bezig met het opstellen van die ruimtelijke 
onderbouwing. Op basis van die onderbouwing geeft het college een vergunning af. Daarna is er nog een 
procedure voor bezwaar en beroep.  
 
Op de vraag of de planning dan niet erg optimistisch is, wordt geantwoord dat de planning afhankelijk is 
van de vraag of er bezwaar wordt gemaakt. Verder moet het proces natuurlijk zorgvuldig worden 
uitgevoerd. Benadrukt wordt dat de gemeente dezelfde procedure moet doorlopen als ieder ander. 
 

Alternatief 

Veel aanwezige belanghebbenden pleiten ervoor de opvang te verplaatsen naar één van de weilanden in 
de directe omgeving. Concreet wordt het evenemententerrein genoemd. Volgens de aanwezige 
belanghebbenden heeft dat heel veel voordelen: de verkeersonveiligheid is opgelost, er ligt een fietspad 
richting Esdoornlaan, er kan veel meer buitenruimte voor de kinderen worden gerealiseerd en er 
ontstaat een veel beter woonmilieu voor de bewoners. Nu komen ze echt midden in het bedrijventerrein 
te wonen. Gevraagd wordt om dit alternatief te overwegen en ook de kosten van beide opties naast 
elkaar te zetten. De ondernemers zijn ook verbaasd dat er nu al zo definitief gekozen is voor het pand no 
18. Het is beter om ook andere opties in het zoekgebied Brieltjenspolder te onderzoeken. 
 

 



 
Uitwerking thema Openbare orde | Veiligheid 
Het gesprek binnen dit thema werd gevoerd met beleidsmedewerkers openbare orde en handhaving 
van de gemeente en de coördinator van het beveiligingsbedrijf. 
 
Huisregels en ontoelaatbaar gedrag 

Er wordt bij Brieltjenspolder 18 gesproken over een Tijdelijke Gemeentelijke Opvang (TGO). De 
gemeente Drimmelen houdt de regie en stelt in samenwerking met het Rode Kruis en Balans Security 
huis- en omgangsregels op. Doordat de gemeente de regie houdt worden de regels – in samenwerking 
met politie, handhaving en Balans Security – gehandhaafd. Bewoners van de opvang krijgen deze 
huisregels bij aankomst overhandigd en uitgelegd. 
 
Belanghebbenden geven aan dat de TGO niet te vergelijken is met de Crisisnoodopvang (CNO) op het 
gemeentehuis. Er komen andere aspecten kijken bij de TGO zoals de zomerperiode, ligging van het pand 
en de dagbesteding. De vraag is hoe de bewoners van de noodopvang op locatie gehouden worden. 
Balans Security geeft aan dat de opvang geen gevangenis is. De bewoners mogen het pand – met 
bepaalde huisregels zoals eindtijden – verlaten. Van de eindtijd kan worden afgeweken zodra een 
bewoner werkt tot 23:00 uur of op bezoek is bij familie.  
 
Worden bewoners van de noodopvang overgeplaatst zodra er ontoelaatbaar gedrag plaatsvindt? De 
burgemeester kan op grond van zijn bevoegdheden het besluit nemen om de desbetreffende bewoner te 
verwijderen van de noodopvang, zodra de openbare orde wordt verstoord. Als voorbeeld wordt de 
opvang van Oekraïense vluchtelingen op de boot in Lage Zwaluwe geschetst. Tijdens de kerstvakantie is 
het verblijf van een bewoner beëindigd door ontoelaatbaar gedrag. De gemeente pakt hierin de 
verantwoordelijkheid om de veiligheid van eenieder te waarborgen. Balans Security geeft aan dat de 
bewoners van de opvang geen enkel baat hebben om de periode te verpesten. Vaak werkt het positief 
als iemand over de scheef gaat en hiervoor wordt gestraft. Dit is een voorbeeld voor de andere 
bewoners.  
 

Zorgen met betrekking tot veiligheid  

Bewoners van de Esdoornlaan maken zich zorgen dat de bewoners van de noodopvang door de 
Esdoornlaan lopen, waarbij vernieling of criminaliteit toeneemt. De angst komt voornamelijk naar boven 
wanneer de bewoners van de Esdoornlaan niet thuis zijn door onder andere werk.  

- Oplossingen om deze zorgen weg te nemen of om risico’s te verkleinen hebben de aanwezigen 
niet aangeven.  

- Er wordt besproken dat de zorgen van mensen niet weggenomen kunnen worden, maar dat 
social media en nieuwsberichten daar een grote invloed op hebben. In het nieuws worden de 
positieve situaties op een opvang niet gedeeld, maar enkel de momenten wanneer er iets fout 
gaat. Hierdoor zijn de zorgen bij inwoners begrijpelijk, maar is het van belang te onthouden dat 
het niet vanzelfsprekend is dat er incidenten gaan plaatsvinden.  

 
De zorgen van gebruikers/eigenaren/ondernemers op het bedrijventerrein zijn voornamelijk ’s avonds en 
’s nachts bij het alleen afsluiten van het pand. Ook liggen de zorgen bij monteurs en andere partijen die 
in het donker alleen op het bedrijventerrein komen. Aanwezigen delen de zorgen zodra een groep 
bewoners van de opvang niet op tijd op locatie is en overlast gaat veroorzaken.  
 
  



 
Gespecialiseerd beveiligingsbedrijf 
Balans Security deelt de ervaringen bij opvanglocaties in 14 gemeenten. Balans Security is 
gespecialiseerd in het beveiligen van opvanglocaties. Op deze locaties zijn alle ergste doemscenario’s 
voorafgaand in kaart gebracht, maar in alle gevallen hebben deze scenario’s niet plaatsgevonden. Hierbij 
is te denken aan incidenten met geweld en respectloze gedragingen naar (minderjarige) vrouwen. Balans 
Security geeft aan geen garantie te kunnen geven dat er géén incidenten gaan voorkomen, maar 
weerlegd daarbij de situatie. Aanwezigen kunnen niet garanderen dat deze scenario’s gaan plaatsvinden. 
Als belanghebbenden verwachten dat de doemscenario’s plaatsvinden, is het lastig om de zorgen weg te 
nemen. De aanwezigen gaven de gemeente en Balans hierin gelijk.  
 

Regels bedrijventerrein 

Aanwezigen geven aan dat er zorgen zijn dat mensen gaan zwerven op het bedrijventerrein en een kijkje 
gaan nemen in de bedrijven. Er zijn bedrijven waar particulieren verkoop niet mogelijk is. Ook wordt er 
veel gewerkt in loodsen waar veiligheidsvoorschriften gelden. De aanwezigen vragen of er vanuit het 
bedrijventerrein regels opgelegd kunnen worden om overlast of ongelukken te voorkomen. De gemeente 
geeft aan dat in de huisregels kan worden meegenomen dat (bepaalde) bedrijven op het terrein geen 
winkels zijn en (mogelijk) gevaarlijke situaties gebeuren zodra men naar binnen loopt. Balans Security 
geeft daarnaast aan dat het meldnummer (telefoon Rode Kruis/Balans Security) overdag gebeld kan 
worden zodra overlast wordt ervaren.  
 
Aanwezigen vragen of de totale huis- en omgangsregels gedeeld kunnen worden. De gemeente geeft aan 
dat bepaalde regels worden afgestemd met de belanghebbenden. Hier gaat het om regels die voor 
belanghebbenden van belang zijn. Hierdoor weten zij wat wel of niet mag en kan er samen worden 
gewerkt om mensen te instrueren of om het meldpunt op de hoogte te stellen. Een aantal aanwezigen 
geven aan dat we het samen tot een succes moeten brengen. Het is een nieuwe situatie, maar de tijd zal 
het leren. 
  
Als er een klacht komt van een bewoner naar een ondernemer toe, dan gaat de gemeente/Rode Kruis in 
gesprek met de bewoner alsook met de ondernemer. Dit is een onderwerp dat bijvoorbeeld in een 
klankbordgroep bekeken kunnen worden.   
 

Meldpunt en Balans Security 

Er zit 24 uur per dag drie man beveiliging. Daarnaast is er overdag een locatiemanager van het Rode 
Kruis aanwezig. Balans Security bewaakt specifiek Brieltjenspolder 18 te Made. Formeel gezien heeft 
Balans geen rechten buiten de opvanglocatie, maar schromen niet om de veiligheid daarbuiten op te 
pakken. De samenwerking met gemeente Drimmelen en de politie loopt goed en de lijntjes zijn kort. 
Zodra er sprake is van overlast of een incident wordt het samen opgepakt.  
 
Aanwezige direct belanghebbenden geven aan dat de suggestie werd gewekt dat er 24 uur per dag een 
meldpunt aanwezig zou zijn, maar er een tijdsslot van 07:00 tot 22:00 uur is vastgesteld. De gemeente 
geeft aan dat buiten de aangegeven tijd gebeld kan worden naar de politie. De politie heeft contact met 
zowel Balans Security en de gemeente. Aanwezigen vertellen dat de lijntjes korter zijn als ze meteen 
naar het meldpunt kunnen bellen in plaats van de politie. De gemeente geeft aan dat de politie meteen 
doorschakelt naar Balans Security. Zij kunnen vervolgens al naar locatie gaan en weten dat de politie 
onderweg is. De aanwezigen verwachten dat de praktijk anders gaat uitpakken.  
 



 
Samenwerking lokale ondernemers 

Aanwezigen geven aan dat er twee beveiligingsbedrijven gevestigd zijn op het bedrijventerrein. Door de 
samenwerking met Balans aan te gaan wordt hier geen rekening mee gehouden. De gemeente en Balans 
geven aan dat Balans gespecialiseerd is in opvanglocaties en de taal beheerst van de mensen in de 
opvang. Daarnaast wordt Balans ingezet als host en receptie. Door de positieve samenwerking en 
ervaring is er voor Balans Security gekozen.   
 

Bestaande bedrijvigheid Brieltjenspolder 

Door de aanwezigen wordt aangegeven dat zij feitelijk wel last gaan krijgen van de opvang. Momenteel is 
er weinig tot geen handhaving of politie zichtbaar op het bedrijventerrein. Nu komt het bij sommige 
bedrijven wel eens voor dat er te veel geluid geproduceerd wordt (meer dan in de vergunning is 
toegestaan). Zij accepteren dat van elkaar. Aanwezigen spreken de zorgen uit dat er straks klachten 
komen van de nieuwe bewoners, waardoor er veel strakker gehandhaafd wordt en de gemeente hen 
gaat wijzen op de normen/regels in de vergunning. Hierdoor gaan bij gebruikers/eigenaren/ondernemers 
irritaties ontstaan. De Coördinator cluster Veiligheid geeft aan dat ze de coördinatie beheert over de 
handhaving. Voorafgaand aan de opening van de opvang stelt ze een overleg met belanghebbenden 
voor. Samen kan er gekeken worden naar toelaatbaarheid van bedrijvigheid.  
 
 
 
 
 
 


